
BESTYRELSESMØDE KROENGEN 20. september 2018 
 
Til stede: Ja,. Helle, Thomas, Lars og Bo 
 

Dagsorden: 
 

1) Asfalt, hvor langt er vi? 

Endelig har vi en aftale med Colas. Arbejdet vil blive udført mandag 

tirsdag 22. – 23. oktober. Det betyder, at ingen biler må være parkeret 

på asfalten fra mandag kl. 7. Lars og Thomas sørger for at denne 

besked udsendes endnu en gang senest søndag aften.  Thomas og Bo 

har trukket den defekte pæl ved bumpet op og denne bliver udskiftet 

inden arbejdets start. Det er vigtigt at græs og andre gevækster fjernes 

fra kanterne i vejen! Nok en opgave for dem der ikke kunne deltage i arbejdsdagen. 

 

2) Flisebelægning ved 2,4,6 og 8. 

Der skal repareres og p-arealet vil blive forlænget en lille meter ind 

mod nr. 4.Arbejdet udføres uge 41. Jan er tovholder. 

 

3) Evaluering af arbejdsdagen  

Der blev udført mange af de planlagte arbejdsopgaver. God stemning 

og godt vejr var gode medarbejdere! Bestyrelsen fandt ideen med en 

fælles afslutning med opsamling super. Det gav dagen en helhed.  

Lugning langs asfaltkanter: (Måske en opgave for ikke deltagende på 

dagen!) Helle forsøger på miljøudvalgets vegne at samle folk til dette.   

Container: er der behov for 3 årlige containere? Spørgsmålet henvises 

til drøftelse på generalforsamling 2019.  

Der blev ikke repareret tag på legehus på Nordtorvet. Måske en    

garantisag. (Decherie undersøger dette). Det kan blive en opgave for 

legepladsudvalget? Vi håber Joakim (14) tager initiativet i 

Legepladsudvalget og glæder os til at høre fra dem. 

Markering af p-pladser blev desværre ikke fuldført. Det er derfor det 

enkelte hus, der selv må fuldføre markeringen, således at 

generalforsamlingens beslutning gennemføres. Lars er tovholder for det 

videre arbejde!  



 

4) Dato for generalforsamling 2019 

Generalforsamling afholdes onsdag den 20 marts 2019.  

 

5) Næste best møde 

25. oktober kl 19.30 hos Lars (vi skal hurtigt følge op på og godkende 

det udførte asfaltarbejde samt forberede kommende generalforsamling) 

 

6) evt. 

Randstykket mellem Kroengen og fodboldbanen (Lars): Ville det være 

en ide at tilbyde kommunen at vi selv holder det og evt selv beplanter 

med frugttræer og prydbuske? En opgave for miljøudvalget. 

Dræn (Lars): Har vi en aftale om faste intervaller for vedligehold og 

rensning af dræn? Bestyrelsen vil tilstræbe at dette foretages hvert 3. 

eller 4. år. 

 

Ref. 

Bo 

 


